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COMISSIÓ DE LA CAPITALITAT VERDA EUROPEA VALÈNCIA 2024 - ACTA DE
LA SESSIÓ ORDINÀRIA DEL DIA 18 DE GENER DE 2024 / COMISIÓN DE LA
CAPITALIDAD VERDE EUROPEA VALENCIA 2024 - ACTA DE LA SESIÓN
ORDINARIA DEL DIA 18 DE ENERO DE 2024

A la Sala de Juntes de Govern de l'Edifici Consistorial de la Plaça de l'Ajuntament, sent les
dotze hores, del dia díhuit de gener de 2024, davant la presidència de la Sra. Paula Mª. Llobet
Vilarrasa, es reunixen en sessió ordinaria la Comissió de la Capitalitat Verda Europea 2024, amb
la assistència del components d'esta, el Sr. José Vicente Gosálbez Payá, regidor del Grup
Municipal VOX, el Sr. Sergi Campillo Fernández, regidor del Grup Municipal Compromís i la
Sra. Elísa Valía Cotanda, regidora del Grup Municipal Socialista, i actua com a Secretari, per
delegació del Secretari General i del Ple, José Vicente Ruano Vila.

També assistixen el Sr. Antonio García Celda, Director General de la Capitalitat Verda
Europea 2024 i el Sr. Daniel Nieto Sanchis, Coordinador General de la Capitalitat Verda Europea
2024.

Oberta la sessió per la Presidència, s'examinen els assumptes que figuren en l'ordre del dia
i s'adopten els següents acords. 
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1 RESULTAT / : APROVAT / RESULTADO APROBADO
ASSUMPTE / :ASUNTO
Aprovació, si és el cas, de l'acta de la sessió anterior de data de 18 de desembre de 2023.
Aprobación, en su caso, del acta de la sesión anterior de fecha de 18 de diciembre de 2023.

Pregunta la Sra. Presidenta si algun membre de la Comissió ha de formular alguna
observació a l'acta de la sessió del dia 18 de desembre de 2023, prèviamente distribuïda amb la
convocatòria. Com que no hi ha cap observació, queda aprovada d'acord amb el que prescriu
l'article 91 del ROF.

Antes de proceder al punto segundo, se da cuenta de la Resolución de Alcaldía número 12,
de 17 de enero de 2024, por la cual se delega la Presidencia de la Comisión en la Sra. Llobet,
quedando la Vicepresidencia Primera vacante.

La Sra. Llobet propone para ocupar la Vicepresidencia Primera al Sr. Gosálbez, y se
somete a votación.

VOTACIÓ

La Comissió, a proposta verbal de la Sra. Presidenta, per majoria de la Sra. Presidenta (13
vots), el Sr. Gosábez (4 vots), amb l'abstenció de la Sra. Valía (7 vots) i del Sr. Campillo (9 vots),
acorda la Vicepresidència Primera al Sr. Gosábez. 

2 RESULTAT / : QUEDAR ASSABENTAT / RESULTADO QUEDAR
ENTERADO

ASSUMPTE / :ASUNTO
Donar compte de les activitats realitzades fins a la data (Participació EXPOJOVE i Cavalcada
de Reis, Cerimònia Inaugural Capitalitat Verda Europea 2024 – 11 i 12 de gener).
Dar cuenta de las actividades realizadas hasta la fecha (Participación EXPOJOVE y
Cabalgata de Reyes, Ceremonia Inaugural Capitalidad Verde Europea 2024 – 11 y 12 de
enero).

Por parte del Sr. García se explican las actuaciones llevadas a cabo hasta la fecha en
relación con la Capitalidad, tanto el acto inaugural celebrado en el Palau de la Música como las
distintas jornadas técnicas. Agradece a todos los grupos políticos su presencia durante los dos
días del evento inaugural y el buen tono de las jornadas. Este evento se ha realizado con cero
desperdicios plásticos y alimentarios. Todos los datos del catering y de la gestión de los recursos
empleados los tiene en la documentación que pasará a los grupos políticos. El evento fue un éxito
y se agotaron las entradas. Destaca al primer partner de la Capitalidad, una asociación en defensa
de las personas con movilidad reducida. Se está trabajando con el Ministerio para conseguir la
declaración de acontecimiento de excepcional interés público. En otros eventos, como la
Cabalgata de Reyes y Expojove también ha habido contenidos de la Capitalidad. 

3 RESULTAT / : QUEDAR ASSABENTAT / RESULTADO QUEDAR
ENTERADO

ASSUMPTE / :ASUNTO
Donar compte de pròximes actuacions.
Dar cuenta de próximas actuaciones.
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El Sr. García explica la próxima Conferencia de Humedales de alcance internacional que
se celebrará en febrero. Enviarán la información a los grupos políticos sobre el programa.

La Sra. Llobet explica que la semana que viene en Fitur habrá una ponencia especial
centrada en el tema de la Capitalidad. Se busca un turismo sostenible y comprometido, que
conviva con los vecinos de la ciudad. Se presentarán también una serie de rutas verdes tanto por
el cauce del río Turia como por la huerta, playas o Devesa.

4 RESULTAT / : QUEDAR ASSABENTAT / RESULTADO QUEDAR
ENTERADO

ASSUMPTE / :ASUNTO
Precs i preguntes
Ruegos y preguntas

El Sr. Campillo demana que la documentació dels punts s'envie amb la convocatòria per a
poder estudiar-la. Fa algunes propostes: d'una banda, que s'articule un procediment formal per a
fer arribar propostes sobre la Capitalitat. Fins i tot una convocatòria pública on les diferents
entitats interessades puguen fer arribar en un termini eixes propostes; d'altra banda, demana que
es convoque el Consell de Medi Ambient perquè resulta clau per a explicar a totes les entitats en
programa de Capitalitat i encara no s'ha convocat en aquest mandat; finalment, proposa aprovar
un decàleg de compromisos que han d'assumir les empreses i entitats que vulguen participar amb
l a  C a p i t a l i t a t .

Respecte a l'acte inaugural el valora positivament i va ser un esdeveniment encertat. En
qualsevol cas, entenen que totes les delegacions i regidors de govern han de repassar tot el que es
va analitzar i va debatre en les jornades tècniques perquè alguns sembla que manifesten qüestions
que discrepen amb eixos continguts. No obstant això, amb els actes de la Cavalcada i
Expojove no estan conforme perquè creuen que aquests esdeveniments degueren organitzar-se
estructuralment entorn de la Capitalitat i no recollir meres picades d'ullet. Finalment assenyala
que aquestes comissions haurien de fer-se mensualment o bimensualment  perquè els grups
puguen formular propostes i preguntes.

La Sra. Valía apunta que la salida de la Alcaldesa de la Presidencia de esta Comisión
denota que lo tienen como un tema de segundo orden, aún siendo conscientes de que la Sra.
Llobet es quien están encima de este tema. La gala inaugural les pareció bien pero apunta al
desacierto de las declaraciones del concejal de VOX y teniente de alcaldía con motivo del acto
inaugural de la Capitalidad. Se suma a la propuesta del Sr. Campillo sobre un procedimiento
reglado con convocatoria pública para que las entidades formulen propuestas y puedan participar.
Sobre la Cabalgata y Expojove considera que el hilo conductor de la presencia municipal debió
ser la Capitalidad, por lo que se perdió impacto y alcance en este sentido para promocionar este
tema. Les gustaría contar con un informe mensual basado en indicadores sobre los eventos y
actos que se celebren, fijando previamente los KPI de medida.

El Sr. Gosálbez está de acuerdo en que se remita la documentación con las convocatorias
tal y como se ha solicitado y recuerda que él lo ha venido solicitando años desde la oposición
cuando gobernaban quienes ahora lo piden. Sobre la crítica a las declaraciones de su grupo
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municipal señala que no acepta lecciones de respeto institucional del PSOE ni de Compromis
pues hay eventos, como las Fiestas de San Antonio, en las que Compromis no asiste a actos como
la misa o el PSOE participa como meros convidados de piedra.

El Sr. García señala que la documentación se enviará con las convocatorias. Se está
trabajando en la fijación de esos KPI indicados para poder medir el impacto de todos los eventos,
en todo caso, quieres hacer constar y agradecer el apoyo e implicación del Sr. Gosálbez con la
Capitalidad que en ningún caso puede ponerse en cuestión. 

I, com no hi ha més assumptes a tractar, a les tretze hores, la Presidència alça la sessió, de
la qual s'estén la present acta que signa el Sr. President i que jo, el Secretari, certifique.


